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朝陽科技大學
099學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1910
	Course Number
	1910

	授課教師
	阮琴閔
	instructor
	Juan,Chin Min

	中文課名
	庭園與室內景觀設計
	Course Name
	Garden and Interior Landscape Design

	開課單位
	景觀及都市設計系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程同時強調小尺度之戶外庭園之設計，例如社區或鄰里中庭或私人庭園設計；並探討較大尺度之室內庭園設計，例如商業空間、旅館大廳、機場空間、辦公空間之室內景觀設計。課程探討之內容包括室內植物簡介、選用及維護等議題，加強學生室內景觀空間設計之基本原理，引導學生熟習室內及室外庭園設計之實務技術及相關學理。
	Objectives
	This course is covering the principles and practices of using plants indoors and outdoors. Emphasis will be placed on both the interaction between environmental factors and installation, maintenance and management of plants in large interior settings such as airport terminals, hotel lobbies, office complexes and shopping malls, and small scale of outside gardens such as courtyards, neighborhood garden and private house gardens. Installation and maintenance contracts, as well as cultural practices essential to plant survival and utilization will be treated in detail. The course prepares students to design and arrange flowers, foliage, and related plant materials for interior locations both residential and commercial, and interior landscape design will be included.  



	教材
	各主題單元之教材包括書面講義及相關書目。
	Teaching Materials
	Teaching materials will vary with topics and include literature and commentaries.

	成績評量方式
	1.設計操作80%

2.課程參與佔20%
	Grading
	1.design projects grading 80%

2.class participation 20%

	教師網頁
	

	教學內容
	課程探討之內容包括室內植物簡介、選用及維護等議題，加強學生室內景觀空間設計之基本原理，引導學生熟習室內及室外庭園設計之實務技術及相關學理。
	Syllabus
	Installation and maintenance contracts, as well as cultural practices essential to plant survival and utilization will be treated in detail. The course prepares students to design and arrange flowers, foliage, and related plant materials for interior locations both residential and commercial, and interior landscape design will be included. 




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

